
Naša akcija za najbolj
urejen kraj

Kot smo že najavili, bo v septembru stekla
akcija našega časopisa za najbolj urejen kraj (kra-
jevno skupnost) v občini. Komisije uredništva
Naše komune bodo obiskovale vse krajevne skup-
nosti v občini.

Najbolj urejenim in tistim, ki se ne morejo
ponašati z vzornim okoljem borao v jeseni podelili
že tradicionalno Blagajano in Barjanske osate.
»Zmagovalcem« pa Blagajano najboljših.

NAŠA ANKETA

Kaj nam bo prinesla jesen?
Po razmeroma mirnem, a negotovem poletju, zdaj

nekateri kar s strahom pričakujejo, kaj nam bo prinesla
jesen. Na dlani so namreč vsi znaki za zaskrbljenost:
ponoven skok cen, štrajki, novi in novi odpusti delavcev.

Kaj pa v naši občini? Nihče od naključnih anketiran-
cev, ki so bili tokrat pripravljeni sodelovati v naši anketi
si ne upa napovedovati, da bi se tudi tu bistveno obrnilo
na bolje, zato se v glavnem omejujejo le na skromne
želje.

Franc Končan, mehanik iz Kozarij:
»Po mojem bo do odločilnega preobrata prišlo šele

naslednjo pomlad. Ne more se vse tako hitro zasukati.
Zdaj imamo nekakšno zatišje. Toda če se bo podražila
elektrika in nafta, se bo podražilo praktično vse. Kar
zadeva kmetijstvo in gozdarstvo, mislim da ju bomo vse
bolj krojili po zahodnem modelu. To pa bo med drugim
seveda vplivalo tudi na lovstvo.«

Andrej Maček, trgovec iz Kurje vasi pod Šentjoštom:
»Zaenkrat ni prav kaj pričakovati. Prej kaže na slabše

kakor na bolje. Če poslušaš javna občila, vidiš, ga gre
zdaj vse gor: elektrika, gorivo, vse. Pred vrati je nov val
inflacije.

Kar zadeva pričakovanja na mojem ožjem območju, pa
si želim samo,' da bi v našo Kurjo vas že enkrat potegnili
asfalt«

Miran Jokič, šofer z Brda:
»Želel bi predvsem, da bi se kaj naredilo v naši KS.

Treba bi bilo asflatirati še Kolajbovo ceslo in urediti
kanalizacijo na Brdu ter na Vrhovcih. Družbeni dom na
Brdu propada. V njem bi lahko večkrat pripravili kake
gledališke predstave, ali pa prostor izkoristili za kak
šahovski krožek ali kaj podobnega«

Franc Verdnik, upokojenec z Vrhovcev:
»Tri leta se že pogajamo z našo krajevno skupnostjo,

da bi zamenjala kanalizacijske cevi na Cesti na Vrhovce,
pa jih še zdaj ni. Cevi so namreč premajhne in ob vsakem
večjem nalivu imamo lastniki hiš ob tej cesti polno vode
v kletnih prostorih. Lani nam je kar trikrat zalilo. Dogo-

vorjeno je bilo, da bi cevi zamenjali še predlani, a iz tega
ni bilo nič. Pripravljeni smo tudi sami primakniti kak
dinar, če bi bilo treba. Če bi se to letošnjo jesen uredilo,
bi bilo zame čez in čez dovolj.«

Klavdija Skopec; dijakinja z Dobrove:
»Letošnja jesen bo zame gotovo nekaj posebnega, saj

grem v srednjo šolo. To bo nov »folk«, novo okolje.
V šolo se bom seveda vozila z avtobusom, zato si želim
predvsem, da bi se izboljšala avtobusna povezava itied
Dobrovo in Ljubljano. Gledano širše, pa ne pričakujem
kaj posebnega, kvečjemu nove, višje cene«

Stefanija Petrovič, natakarica z Iga:

»Pričakujem predvsem nov samoprispevek, ki bi bil
izrecno namenjen Ižanski cesti. Ta je namreč nujno
potrebna obnove. Prepričana sem tudi, da si vsi Ižanci in
tisti, ki živijo na Igu želijo tudi zdrave pitne vode, s kate-
ro imamo prav tako veliko težav. V ostalem pa pričaku-
jem isto kot večina: nove, še višje cene in še nižji stan-
dard.«

Janez Dolžan, trgovec iz Kozarij:
»Tržaška cesta je za naselje od Dolgega moslu do

Gorjanca še vedno prehitra. Tam se Ijudje vozijo kot
ovce, zato bi bilo treba namestiti semafor. Cas bi že bil
tudi, da bi nasproti gasilskega doma v Kozarjah uredili
tudi pokrito postajališče in linijo mestnega avtobusa po-
tegnili vse od Brezovice.«

Jure Kuselič, učenec OS s Sujicc:
»Ne vem, kakšne spremembe bodo letos v šoli, toda

celodnevni pouk mora na vsak način ostati. Če bi ukinili
samostojno učenje v šoli, potem bi se morali doma toliko
več učiti. To pa bi bilo zoprno.

V ostalem pa si želim samo to, da bi v naši dolini že
enkral zgradili kako teniško igrišče.«

Franc Kraljič, kmetovalec z Iga:
»Kaj pričakujem od letošnje jeseni? Predvsem to, da bi

se že enkrat zmanjšalo Stevilo posrednikov v kmetijstvu.
Upam, da bo nova vlada kaj ukrenila v tej smeri. Zelel bi
tudi, da bi se bolj uskladile cene med proizvajalcem in
potrošnikom in da bi se neupravičeno odvzeta zemlja
v celoti vrnila lastnikom. Kar pa zadeva odkup lesa. pa
naj plačujejo redneje, ali pa naj pustijo prosto tržišče in
bomo prodajali tistemu, ki bo več dal.«

Marica Peklaj, trgovka iz Dvora pri Polhovem
Gradcu:

»Pričakujem predvsem dobro žetev. Cene zaenkrat res
še ne divjajo v lakšncm tempu kot lani, toda zdaj, ko se
bo podražila elektrika in nafta, bo prava verižna reakcija:
podražilo se bo vse.

Rada bi videla tudi, da bi uspešno nadaljevali z obnovo
polhograjske graščine in pa da bi se že kdo spomnil kakc
očiščevalne akcije ob Gradaščici. Tam je namreč vsc
polno plastičnih vrečk in drage svinjarije. kar precej kazi
sicer lepo okolico rečice«

BRANKO VRHOVEC


